



**KFUM Katrineholms IF**  
Org.nr 818500-8045

Protokoll fört vid styrelsemöte med Katrineholms IF tisdagen den 3 mars 2020 kl 18.30 i klubbrummet, Nyhemshallen.

Närvarande: Linda Sanderberg, Stefan Dajic, Magnus Moström, Andreas Karlsson, Pernilla Sanderberg Miocic, Ebba Bennich, Helena Högbäck, Olle Hjälml

#### **§1 Mötets öppnande**

Ordförande förklarade mötet öppnat.

#### **§2 Val av justerare**

Olle Hjälml utsågs att justera protokollet.

#### **§3 Föregående protokoll**

Genomgicks och godkändes.

#### **§4 Katrineholmsveckan**

Linda rapporterade från mötet med Katrineholms-Veckan.

#### **§5 Kansli**

Nyköping har bjudit in till sammandrag. Max 5 lag ur Stadsdelslagen åker och anmälningsavgiften är 100 kr för varje lag som KIF betalar.

Spelare i Stadsdelsserien som tillkommer sent på säsongen i KIF betalar endast medlemsavgift 100 kr, men får då ingen boll.

#### **§6 Ekonomi**

Inget speciellt. Anneli bjuds in till nästa styrelsemöte.

#### **§7 Stadsdelsserien**

Vi kommer att täcka upp med fler vuxna under bl a Stadsdelsfinalen p g a oroligheter i hallen på sistone. Linda diskuterar detta på nästa ledarmöte.

Stadsdelsavslutning 28 mars. Disco på kvällen mellan kl 18-20.

Styrelsen utsåg ledarpriser.

#### **§8 Ungdomslagen**

Planerad avslutning lördagen den 16 maj.

#### **§9 HA/DA**

Spelarintervjuer ska genomföras under vecka 11, den 9 mars mellan kl 19-22, ev även den 12 mars om inte alla spelare är på plats under måndagen. Diskussion om förra helgens matcher där det fattades sekretariat ur HA.

### §10 Matchdräkter

Anneli beställer gärna men hon behöver ha hjälp med loggan och hur de ska vara numrerade. 10 st ställ med nr 4-15 och 20 st extra totalt 140 ställ (vändbara linnen och shorts) **Magnus och Stefan ansvariga.**

### §11 Övriga frågor

Andreas ordnar, via Fors webservice, att vi kan maila direkt från styrelsens mail via Office 365.

Linda har sökt 50000 kr ur Jubileumsfonden.

Rotary vill ha hjälp med garderob på jazzkonsert i Tallåsskolans aula 14 mars kl 16.00. Kan P07/F07 ställa upp i garderoben? **Andreas och Olle ansvariga**

Upptakten för nästa säsong kommer att diskuteras under styrelsemötet i april.

**Linda och Andreas** representerar vår förening på ÖBDF:s årsmöte den 21/3.

Frågan om klubbens alkohol- och drogpolicy togs upp. Vi diskuterade att den behöver uppdateras och förmedlas ut på ett bättre sätt.

Vi måste tacka nej denna gång att närvara på MAXI-festen den 12/3 då vi inte har tid eller möjlighet att få ihop folk för dessa timmar. Vi ser fram emot att närvara nästa gång istället.

Genomgång utbildning för domare och ledare. Vi beslutade att ha det som en punkt vid nästa styrelsemöte.

### §12 Nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte tisdagen 7 april kl 18.30.

### §13 Avslutning

Ordförande avslutade mötet.

Vid protokollet



Helena Högbäcke

Justeras



Olle Hjälmar